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4 července, 2024

Japonský onkolog: Neaplikoval jsem si vakcínu proti
covidu, protože jsem si od začátku myslel, že genetické
vakcíny jsou špatné (video)

necenzurovanapravda.cz/2024/07/japonsky-onkolog-neaplikoval-jsem-si-vakcinu-proti-covidu-protoze-jsem-si-od-
zacatku-myslel-ze-geneticke-vakciny-jsou-spatne-video

Proti genovým injekcím vystupují špičkoví odborníci z celého světa.
Mezi nimi je i japonský onkolog, který byl možná důvodem proč se
právě v zemi Vycházejícího slunce projevil největší odpor proti
chystané diktatuře WHO.

Profesor Masanori Fukušima, přední japonský onkolog, řekl, že
genetické vakcíny jsou naprosto nepřijatelné.

„Nedal jsem se očkovat, protože si myslím, že to bylo od začátku
hloupé rozhodnutí. Dokonce jsem se nerozhodl pro očkování proti
chřipce, protože to považuji za nerozumnou volbu.“

Dne 19. dubna 2024 uspořádala Commissione Medico Scientifica
Indipendente („CMSi“) online konferenci s názvem „Perspektivy
Světové zdravotnické organizace: od poradního orgánu ke světové
vládě?“.

Jedním z přednášejících odborníků byl prof. Masanori Fukušima.

Prof. Fukushima je emeritním profesorem Kjótské univerzity, ředitelem
Centra translačního výzkumu pro lékařské inovace a Nadace pro
biomedicínský výzkum a inovace, prezidentem Institutu společnosti
Foundation of Learning Health a bývalým ředitelem ambulantní
onkologické jednotky Kjótské fakultní nemocnice.

Je autorem více než 290 vědeckých publikací.

https://necenzurovanapravda.cz/2024/07/japonsky-onkolog-neaplikoval-jsem-si-vakcinu-proti-covidu-protoze-jsem-si-od-zacatku-myslel-ze-geneticke-vakciny-jsou-spatne-video/
https://expose-news.com/2024/07/03/japanese-oncologist-i-didnt-have-a-covid-vaccine/
https://cmsindipendente.it/
https://cmsindipendente.it/seminario20240419
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Během své prezentace, kterou moderoval italský biolog Dr. Panagis
Polykretis, prof. Fukušima řekl:

 „Genetické vakcíny jsou naprosto nepřijatelné. Zavedení transgenů do
lidského těla je genová terapie. Jak to můžeme považovat za přijatelné
pro vytváření vakcín?

Pokud zapouzdříte mRNA do nanočástic a podáte ji, získáte pouze
mimocílové účinky počínaje vaječníky, až po mozek, játra, slezinu a
kostní dřeň. Největší problém je, že se to může dostat  do kostní dřeně,
do reprodukčních orgánů, jako jsou vaječníky a pak do všech možných
orgánů.

Skutečnost, že spike proteiny jsou u očkovaných stále detekovány po
více než roce, ukazuje, že mRNA produkuje spike proteiny. Neexistuje
žádný způsob, jak by rok starý spike protein mohl zůstat ve vpichu a
jak by mohl být detekován.

Nedal jsem se očkovat, protože si myslím, že to bylo od začátku hloupé
rozhodnutí. Dokonce jsem se nerozhodl pro očkování proti chřipce,
protože to považuji za nerozumnou volbu.“

akutní úmrtí a zvýšená úmrtnost na rakovinu, 23. dubna 2024 Zdroj: Zemřel
náhle na Twitteru

Celé zasedání z konference CSMi najdete v originálním japonském
znění ZDE a v anglickém překladu ZDE . Začátek klipu výše začíná v
čase 29:20 a závěrečný vzkaz začíná v čase 30:44.

Aby Aussie17 poskytl podrobnější popis celé relace, napsal následující
v článku Substack:

Prof. Fukushima upozorňuje na alarmující vývoj v onkologii známý jako
„turbo rakovina,“ který se objevil po použití experimentální genové
terapie mRNA.

https://www.researchgate.net/profile/Panagis-Polykretis
https://x.com/DiedSuddenly_/status/1807903492864094616
https://odysee.com/@CMSi:9/fukushimaJAP:e
https://odysee.com/@CMSi:9/Masanori_Fukushima_disaster_vaccination:0
https://substack.com/@pharmafiles
https://www.aussie17.com/p/japans-most-senior-oncologist-prof
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Je důležité poznamenat, že zatímco někteří „kontroloři faktů“ mohou
odmítnout „turbo rakovinu“ jako neexistující stav, jak to udělala
Wikipedie ZDE, ve skutečnosti se to týká toho, co je lékařsky uznáváno
jako hyperprogresivní onemocnění.

Pokud se tedy setkáte s retardovaným, koupeným a zaplaceným
ověřovatelem faktů manipulovat s pojmem „turbo rakovina,“ můžete je
nasměrovat na hyperprogresivní rakovinové onemocnění.

Jak popisuje profesor Fukušima, je to „typ, který lékaři dříve neviděli,
vyznačující se neuvěřitelně vysokou rychlostí.“ V době, kdy jsou takové
rakoviny detekovány, jsou již „ve čtvrtém stádiu, pokročilé rakoviny.“

Prof. Fukušima skutečně řekl: „Lékaři z terénu vycítili, že se může dít
něco neobvyklého souvisejícího s rakovinou. Cítili to.“

Kromě toho profesor Fukušima zdůrazňuje, že „konkrétní typy rakoviny
ve vztahu k očkování zřejmě zažívají nadměrnou úmrtnost.“ Za zvlášť
problematické konkrétně jmenuje rakoviny, jako je rakovina prsu,
rakovina vaječníků, rakovina štítné žlázy, spolu s rakovinou jícnu a plic
a zejména rakovina prostaty u mužů.

Tento nárůst úmrtnosti u těchto specifických typů rakoviny po vakcinaci
„nelze jednoduše vysvětlit narušením, jako je nedostupnost včasných
screeningů kvůli pandemii nebo ztracené příležitosti k léčbě,“ což
naznačuje přímou a znepokojivou souvislost mezi těmito případy „turbo
rakoviny“ a genovou terapií mRNA.

Prof. Fukušima poté hovořil o velmi smutném případu, na který narazil.
Mladý muž, 28 let, který byl zdravý a nikdy nepotřeboval lékaře, náhle
zemřel.

Stalo se to pět dní poté, co dostal druhou vakcínu Pfizer. Jeho žena ho
jednoho rána našla mrtvého. Policie jeho tělo převezla do nemocnice
na pitvu, kde lékař zjistil něco šokujícího. Mužovo srdce změklo tak, že

https://en.wikipedia.org/wiki/Turbo_cancer
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se rozpadlo.

Tento případ profesora Fukušimu skutečně znepokojil. Myslí si, že to
ukazuje, jak riskantní může být vakcína, zvláště pro lidi, kteří byli zdraví
a předtím žádnou nemoc neměli.

Domnívá se, že taková náhlá úmrtí po očkování jsou velmi vážná. Prof.
Fukušima je frustrován nedostatkem mediálního pokrytí o těchto
kritických otázkách.

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 1 Průměrně: 5]

 
 


